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Protokół nr 54/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 16 kwietnia 2012 r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu- Ewa Dembek /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Starosta zawnioskowała o zaakceptowanie porządku wraz z rozszerzeniem ze zmianami: punkt 2 
rozszerzenia porządku stanowić będzie punkt 4 porządku 54 posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 16 
kwietnia 2012. Dalsze punkty porządku zajmą miejsce odpowiednio kolejnych pozycji w porządku. 
Porządek posiedzenia oraz jego rozszerzenie stanowią załącznik nr 2. 
 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr: 51/2012, 52/2012, 53/2012. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły z dnia 16 marca, 20 marca oraz 29 marca 2012 roku. Za głosowali:  
E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Starosta wyjaśniła, że ze względu na konieczną obecność pana A. Koreckiego na Warmińsko- Mazurskim 
Młodzieżowym Turnieju Motoryzacyjnym, należy w pierwszej kolejności przystąpić do realizacji punktów 
porządku posiedzenia omawianych przez naczelnika wydziału Oświaty, Kultury i Promocji.  
 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia 
sprawozdania ze sposobu wykorzystania środków przyznanych na dofinansowanie doskonalenia 
zawodowego nauczycieli w Powiecie Nowomiejskim w roku budżetowym 2011. 
 

/Na posiedzenie Zarządu wszedł pan Andrzej Korecki- naczelnik wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/  
 

Pan A. Korecki przedstawił projekt uchwały.  
Pani K. Trzaskalska zapytała jaki jest procent wykorzystania środków przyznanych na dofinansowanie 
doskonalenia zawodowego nauczycieli w Powiecie Nowomiejskim? 
Pan A. Korecki odpowiedział, że procent wykorzystania środków jest dosyć wysoki.  
Ze względu na wątpliwości pani K. Trzaskalskiej, Skarbnik wyjaśniła, że wykorzystanie środków 
przeznaczonych na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli zostało objęte kontrolą NIK. 
Osoba kontrolująca poprosiła o wyjaśnienia dotyczące kwot planowanych na dokształcanie, które wprost 
wyliczane są z funduszu płac dla nauczycieli. Wszystko okazało się być zgodne. Jeśli dyrekcja szkoły, do 
końca roku nie wykorzystuje wszystkich zaplanowanych środków, przenosi je na inne potrzeby szkoły. 
Przeniesienia zazwyczaj następują w ostatnim kwartale kończącego się roku budżetowego. Kwoty 
planowane oraz wykorzystane na doskonalenie zawodowe są sobie równe.   
Pani K. Trzaskalska dodała, że nie kwestionuje powyższych wyjaśnień Skarbnika. Jednakże nie chciałaby, 
aby doszło do sytuacji, w której szkoła nie wykorzysta w pełni środków przeznaczonych na dokształcenia 
nauczycieli oraz za jakiś czas dyrekcja szkoły stwierdzi, że nie ma specjalisty.   
Skarbnik dodała, iż zapotrzebowanie na dokształcanie określonych nauczycieli na pewno jest pokazane w 
projekcie budżetu. Uważa, że przez dyrekcję szkoły powinny być pokazane plany finansowe środków jakie 
są na dokształcanie nauczycieli. Nauczyciele mają prawo sięgać po środki przeznaczone na dofinansowanie 
doskonalenia zawodowego. 
Starosta zapytała, czy jeżeli fundusz nie zostanie wykorzystany w pełni przez szkołę, powiat jako organ 
prowadzący, który uzna, że jest zapotrzebowanie na nauczyciela danego przedmiotu, może zorganizować 
szkolenie dla nauczycieli z różnych placówek powiatu? 
Skarbnik wyjaśniła, że może zorganizować szkolenie, lecz obawia się, że po kontroli NIK, Ministerstwo 
Finansów może stwierdzić, iż nauczyciele nie doskonalą się w takim wymiarze jak przewidziano i odgórnie 
zaczną ciąć środki przeznaczone na doskonalenia zawodowe, które zapisane są w subwencji oświatowej.  
Pani K. Trzaskalska zasugerowała, że jeżeli środki są, powinny być w pełni wykorzystywane.  
Skarbnik zaproponowała, aby przekazać do dyrekcji szkół stanowisko Zarządu Powiatu mówiące o tym, by 
środki przeznaczane na doskonalenia zawodowe nauczycieli nie były przeznaczane na inne cele,  
w przeciwnym razie powiat jako organ prowadzący osobiście zorganizuje adekwatne do zapotrzebowań 
szkolenie.  
Starosta zleciła panu A. Koreckiemu, by przekazał powyższą informację dyrektorom szkół. 
Wicestarosta zawnioskował, aby do załącznika projektu uchwały dodano dodatkową kolumnę w tabeli, 
przedstawiającą liczbę osób, na które poniesiono koszty z tytułu innych form doskonalenia, szkolenia. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia aneksu nr 3 do arkusza organizacji roku szkolnego 2011/2012 Zespołu Szkół Rolniczych 
w Czachówkach. 
 

Pan A. Korecki wyjaśnił, że zatwierdzenie aneksu nr 3 do arkusza organizacji roku szkolnego 2011/2012 
spowodowane jest powrotem z urlopu dla poratowania zdrowia pani /wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność 
wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
utworzenia i nadania statutu Powiatowej Biblioteki Pedagogicznej w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Pan A. Korecki wyjaśnił, że na chwilę obecną nie może nastąpić omówienie statutu Powiatowej Biblioteki 
Pedagogicznej w Nowym Mieście Lubawskim, ponieważ posiada go Radca Prawny, który z przyczyn 
losowych nie dotarł na posiedzenie Zarządu. Poinformował o odbytym spotkaniu z panią Dyrektor 
Warmińsko – Mazurskiej Biblioteki Pedagogicznej im. Karola Wojtyły w Elblągu, która doradzała, że  
o pieniądze powiat powinien starać się dopiero po przejęciu biblioteki.  
Starosta dodała, że jeżeli powiaty nie przejmą bibliotek istnieje obawa, że zacznie się ich likwidacja. 
Wicestarosta zapytał ile będzie trzeba dokładać do funkcjonowania biblioteki. 
Starosta wyjaśniła, że możliwe jest, iż nic nie trzeba będzie dokładać.  
Pan A. Korecki poinformował, że z przeprowadzonych symulacji wynika, iż powiat prawdopodobnie będzie 
zyskał około 100 zł.  
Wicestarosta wyraził obawę, że w praktyce może okazać się zupełnie inaczej.  
Zarząd zadecydował, aby powrócić ponownie do powyższego punktu porządku posiedzenia w momencie, 
kiedy obecny będzie już Radca Prawny.  
 

/Pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/  
 

Drugim punktem rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na zmianę dotychczasowych nazw zawodów w Zespole Szkół Zawodowych w Nowym 
Mieście Lubawskim. 
 

Pan A. Korecki wyjaśnił, że zgodnie ze zmianą przepisów zaistniała potrzeba zmiany dotychczasowych 
nazw zawodów w Zespole Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim, w Zespole Szkół im. C. K. 
Norwida w Nowym Mieście Lubawskim oraz Zespole Szkół Rolniczych w Czachówkach.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Trzecim punktem rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażania zgody na zmianę dotychczasowych nazw zawodów w Zespole Szkół im. C. K. Norwida  
w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Czwartym punktem rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na zmianę dotychczasowych nazw zawodów w Zespole Szkół Rolniczych w 
Czachówkach. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
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Piątym punktem rozszerzenia porządku było zapoznanie się z pismem Wicedyrektora Zespołu Szkół 
Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Pan A. Korecki odczytał powyższe pismo, które stanowi załącznik nr 3.  
 

Zarząd zapoznał się z pismem Wicedyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

/Pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia Programu Integracji Społecznej i Zawodowej Osób Niepełnosprawnych w powiecie 
nowomiejskim na rok 2012. 
 

/Na posiedzenie Zarządu wszedł pan Michał Otremba- pracownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie/  
 

Pan M. Otremba wyjaśnił, iż program Integracji Społecznej i Zawodowej Osób Niepełnosprawnych  
w powiecie nowomiejskim na rok 2012 skierowany jest dla 10 osób z powiatu nowomiejskiego.  
 

Zarząd zapoznał się z projektem ww. uchwały oraz jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z oceną zasobów pomocy społecznej za 
rok 2011 dla powiatu nowomiejskiego. 
 

Pan M. Otremba omówił pokrótce ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2011. Stanowi ona załącznik nr 
4. Dodał, że ocena w przyszłym roku ulegnie zmianie.  
 

Zarząd zapoznał się z ww. oceną oraz przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia oceny 
zasobów pomocy społecznej za rok 2011 dla Powiatu Nowomiejskiego. Za głosowali: E. Dembek,  
M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Pierwszym punktem rozszerzenia porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia projektu systemowego „Od wsparcia do samodzielności”. 
 

Pan M. Otremba omówił projekt uchwały. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Czwartym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia 
oferty konkursowej o dotację na finansowe wspieranie programu z zakresu rozwoju pieczy zastępczej 
projekt pn. „Szkolenia rodzin zastępczych, osób prowadzących rodzinne domy dziecka oraz 
dyrektorów placówek opiekuńczo- wychowawczych typu rodzinnego”. 
 

Pan M. Otremba szczegółowo omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu wraz z załącznikiem. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

/Pan M. Otremba opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie oddania w 
najem Niepublicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej „Eskulap” z/s w Lidzbarku lokalu użytkowego 
w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
 

/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Jolanta Haska- pracownik wydziału Geodezji i Nieruchomości/  
 

Pani J. Haska omówiła projekt uchwały. Poinformowała o korekcie w § 1. Okres od dnia 1.05.2012 r. do 
31.04.2015 r. należy zamienić na okres od dnia 1.05.2012 r. do dnia 30.04.2015 r. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
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Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
oddania w najem Niepublicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej „Eskulap” z/s w Lidzbarku lokalu 
użytkowego w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
 

Pani J. Haska omówiła projekt uchwały. Również poinformowała o korekcie w § 1. Okres od dnia 1.04.2012 
r. do 31.03.2015 r. należy zamienić na okres od dnia 1.05.2012 r. do dnia 30.04.2015 r. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
oddania w użyczenie lokalu użytkowego Powiatowemu Urzędowi Pracy w Nowym Mieście 
Lubawskim. 
 

Pani J. Haska poinformowała o wniosku pana Tadeusza Ławickiego- Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy, 
który stanowi załącznik nr 5. 
Ze względu na trudną sytuację finansową powiatu, Zarząd zadecydował, aby nie oddawać w użyczenie 
lokalu o powierzchni 22 m2 oraz by ponownie ogłosić powyższe pomieszczenie w wykazie do oddania  
w najem.  
 

Zarząd nie podjął powyższej uchwały. Przeciw głosowali: E. Dembek, M. Buliński, A. Głowacki. 
Wstrzymali się: K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
ogłoszenia pierwszego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości rolnej 
położonej w Czachówkach, gmina Biskupiec, stanowiącej własność Powiatu Nowomiejskiego, ustalenia 
ceny wywoławczej, wadium oraz powołania komisji przetargowej. 
 

Pani J. Haska przedstawiła projekt uchwały. Zapytała do jakich gazet powinna oddać ogłoszenie.  
Wicestarosta zasugerował, iż w powyższym przypadku wystarczy, aby oddać ogłoszenie tylko do Gazety 
Nowomiejskiej oraz by pojawiło się w Kurierze Iławskim.  
Mając na uwadze poszukiwanie oszczędności Zarząd przychylił się do propozycji Wicestarosty. 
Zarząd wybrał komisję przetargową w składzie: 

- Przewodniczący komisji przetargowej – Marcin Buliński, 
- Zastępca przewodniczącego komisji przetargowej – Andrzej Samsel, 
- Członek komisji przetargowej – Jolanta Domżalska, 
- Członek komisji przetargowej – Sebastian Kiński, 
- Członek komisji przetargowej – Jolanta Haska. 

 

Członkowie Zarządu podjęli uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
ogłoszenia rokowań na sprzedaż nieruchomości gruntowych niezabudowanych wraz z udziałami  
w drodze dojazdowej położonych w Nowym Mieście Lub, przy ul. Kopernika stanowiących własność 
Powiatu Nowomiejskiego, ustalenia cen wywoławczych, wysokości zaliczki oraz powołania komisji do 
przeprowadzenia rokowań. 
 

Pani J. Haska poinformowała, że należy ustalić ceny wywoławcze działek. 
Wicestarosta zasugerował, aby obniżyć ceny o 50% bądź maksymalnie o 60%, tak jak pozwala na to ustawa.  
Pan A. Głowacki dodał, że należy dokonać wszelkich działań, aby sprzedać działki wymienione w projekcie 
uchwały.  
Wicestarosta zapytał czy można zastosować inne bonifikaty do poszczególnych działek? 
Pani J. Haska wyjaśniła, że można, tylko należy je rozdzielić. Przedstawiła również symulację obniżenia 
ceny ustalonej przez rzeczoznawcę o 50 % oraz o 60 %. 
Zarząd jednogłośnie zadecydował, aby ostatecznie obniżyć cenę maksymalnie o 60 %.  
Pani J. Haska zapytała w jakich gazetach powinno pojawić się ogłoszenie rokowań na sprzedaż 
nieruchomości gruntowych niezabudowanych wraz z udziałami w drodze dojazdowej położonych w Nowym 
Mieście Lub, przy ul. Kopernika stanowiących własność Powiatu Nowomiejskiego, ustalenia cen 
wywoławczych, wysokości zaliczki oraz powołania komisji do przeprowadzenia rokowań? 
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Zarząd ustalił, aby ogłoszenie pojawiło się w Gazecie Olsztyńskiej jak również w Czas Brodnicy oraz by 
umieścić na pierwszej stronie Gazety Nowomiejskiej wzmiankę o ogłoszeniach.  
Zarząd ustalił komisję do czynności związanych z przeprowadzeniem rokowań na sprzedaż nieruchomości w 
składzie: 

- Przewodniczący komisji przetargowej – Marcin Buliński, 
- Zastępca przewodniczącego komisji przetargowej –  Jolanta Domżalska, 
- Członek komisji przetargowej – Andrzej Samsel, 
- Członek komisji przetargowej – Sebastian Kiński,  
- Członek komisji przetargowej – Jolanta Haska. 

 

Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości będących własnością Powiatu Nowomiejskiego położonych 
w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Pani J. Haska szczegółowo omówiła projekt uchwały. Pani J. Haska poinformowała, że zawsze był 
wywieszany wykaz na tablicy ogłoszeń w Starostwie Powiatowym. Zapytała, czy wystarczy tylko  
informacja na tablicy ogłoszeń, czy umieścić ją w gazecie. Jeżeli tak to w jakiej?  
Pani K. Trzaskalska zasugerowała, by wywiesić informację na tablicy ogłoszeń i skontaktować się  
z potencjalnymi nabywcami.  
Zarząd zadecydował, aby w gazecie umieścić jedynie informację o wywieszonym na tablicy ogłoszeń  
i umieszczonym w Internecie ogłoszeniu. 
 

Członkowie Zarządu podjęli uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości zabudowanej będącej własnością Powiatu 
Nowomiejskiego, położonej w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 9. 
 

Pani J. Haska szczegółowo omówiła projekt uchwały.  
Starosta zadecydowała, aby na banerze reklamowym nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży znalazła się 
informacja o powierzchni, wielkości działki oraz metraż budynku szkoły.  
Pani K. Trzaskalska zapytała gdzie będzie umieszczony baner?  
Starosta wyjaśniła, że będzie znajdował się on na szczycie budynku szkolnego położonego przy  
ul. Grunwaldzkiej 9. 
Pani J. Haska wyjaśniła, że każdy przetarg musi być ogłoszony 30 dni wcześniej. W powyższym przypadku 
termin przedłuży się, ponieważ kwota przekracza 100 tys. Euro. Dodała również, że zwiększą się koszty 
przetargu, ponieważ ustawa nakazuje, że ogłoszenie o przetargu należy umieścić co najmniej dwa razy  
w gazecie ogólnopolskiej.  
Zarząd ustalił, aby w powyższym przypadku również znalazło się tylko krótkie ogłoszenie w gazecie.   
 

Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
 

Szóstym punktem rozszerzenia porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
wyrażania zgody na najem lokalu użytkowego Firmie AS –MED. 
 

Pani J. Haska szczegółowo omówiła projekt uchwały. Wyjaśniła, że wyrażenie zgody na najem lokalu 
użytkowego Firmie AS- MED musi być w formie uchwały Rady Powiatu, ponieważ jest to kolejna 
zawierana umowa.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Siódmym punktem rozszerzenia porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na dzierżawę gruntu Pani /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie 
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art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka 
– specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. 
 

Pani J. Haska szczegółowo omówiła projekt uchwały Rady Powiatu. Wyjaśniła, że podobnie do poprzedniej 
uchwały, w tym przypadku również musi być podjęta uchwała Rady Powiatu.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Ósmym punktem rozszerzenia porządku było zapoznanie się z pismem Dyrektora Warmińsko – 
Mazurskiej Biblioteki Pedagogicznej im. Karola Wojtyły w Elblągu. 
 

Pani J. Haska szczegółowo omówiła pismo Dyrektora Warmińsko – Mazurskiej Biblioteki Pedagogicznej 
im. Karola Wojtyły w Elblągu. Pismo stanowi załącznik nr 6. 
 

Zarząd zapoznał się z ww. pismem. 
 

Dziewiątym punktem rozszerzenia porządku było zapoznanie się z wnioskiem pana Józefa Blanka- 
Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego. 
 

Pani J. Haska przedstawiła wniosek pana Józefa Blanka- Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego, który 
stanowi załącznik nr 7.  
Wicestarosta zasugerował, iż punkt ZUS można by przenieść do budynku położonego przy ul. 
Grunwaldzkiej.  
Starosta zadecydowała, aby skonsultować się w powyższej sprawie w pierwszej kolejności z ZUS,  
a następnie należy poinformować pana Józefa Blanka- Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego  
o planowanych działaniach.  
 

/Pan J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/  
 

Kontynuacja siódmego punktu porządku posiedzenia- przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu  
w sprawie utworzenia i nadania statutu Powiatowej Biblioteki Pedagogicznej w Nowym Mieście 
Lubawskim. 
 

/Na posiedzenie wszedł pan A. Korecki/  
 

Pan A. Korecki przedstawił Członkom Zarządu Statut Powiatowej Biblioteki Pedagogicznej w Nowym 
Mieście Lubawskim.  
Skarbnik zapytała kto będzie organem prowadzącym? Uzyskała odpowiedź, iż organem prowadzącym 
będzie Powiat Nowomiejski.   
Starosta dodała, że argumenty na przejmowanie biblioteki są również związane z tworzeniem ORE- 
Ośrodków Rozwoju Edukacji, które powstają na bazie poradni psychologicznej i biblioteki pedagogicznej. 
Poinformowała, że istnieją także obawy związane ze sferą finansową. Kwestia ta zostanie omówiona na 
spotkaniu z panią Wicemarszałek Województwa Warmińsko- Mazurskiego Anną Wasielewską. 
Zasugerowała, że jeżeli biblioteka dalej funkcjonowałaby tak jak dotychczas (byłyby dotacje na etaty, 
uzyskiwano by dodatkowe środki pieniężne z kar) nie widzi przeszkód aby przejąć bibliotekę. 
Skarbnik poinformowała, że ma dylemat w sprawie prawidłowego dotowania biblioteki. Powiat przejmuje 
bibliotekę i staje się ona jego jednostką budżetową. Zapytała dlaczego Urząd Marszałkowski domaga się 
trzymania pieczy nad subwencją, skoro to już nie będzie jego własna jednostka, ponieważ chce ją 
zlikwidować i przekazać do powiatu.  
Zarząd zauważył, że Urząd Marszałkowski nie będzie posiadał podstawy do otrzymania subwencji. 
Subwencja powinna być dopisana do powiatu nowomiejskiego. 
Starosta zasugerowała, że należy zorganizować spotkanie dotyczące przejęcia biblioteki w celu uzyskania  
dokładniejszych informacji na powyższy temat.  
Skarbnik dodała, że we wrześniu będzie należało wykazać bibliotekę w SIO.  
Pani K. Trzaskalska zaproponowała, że jeżeli pracownicy biblioteki będą zakładali metryczkę w SIO  
w zakładce, w której zaznacza się organ prowadzący oznaczyli Powiat Nowomiejski zamiast Urzędu 
Marszałkowskiego.  
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Zarząd zadecydował, aby odstąpić od przyjmowania projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie utworzenia  
i nadania statutu Powiatowej Biblioteki Pedagogicznej w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

/Pan A. Korecki opuścił posiedzenie/  
 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem dotyczącym rozpatrzenia 
wniosku Pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 
września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale 
Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. 
 

Sekretarz omówiła pismo dotyczące rozpatrzenia wniosku pana /wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność 
wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. Pismo stanowi 
załącznik nr 8. Wyjaśniła, że powstał problem kompetencyjny- kto ma rozstrzygnąć opisaną we wniosku 
sprawę. Dodała, że jeżeli pan K. Grześkiewicz- naczelnik wydziału Geodezji i Nieruchomości zdobędzie 
więcej informacji na powyższy temat będzie o nich informował Zarząd.   
 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego SP ZOZ w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Anna Andrzejczak- kierownik Biura Rady/  
 

Pani A. Andrzejczak szczegółowo omówiła projekt uchwały.  
 

/Pani K. Trzaskalska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 

Zarząd przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński,  
A. Głowacki.  
 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie ustalenia delegata Powiatu Nowomiejskiego na Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów 
Polskich. 
 

Pani A. Andrzejczak omówiła projekt uchwały. 
 

Zarząd przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński,  
A. Głowacki.  
 

/Pani A. Andrzejczak opuściła posiedzenie Zarządu/  
 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu  
w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego aktów prawnych związanych z rolnictwem. 
 

Pan A. Głowacki szczegółowo omówił projekt uchwały wraz z postulatami.  
 

/Pani K. Trzaskalska powróciła na salę obrad Zarządu Powiatu/  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Dziewiętnstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu  
w sprawie wyrażenia zgody na zatrudnienie pani Beaty Rzymowskiej pełniącej obowiązki Dyrektora 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Sekretarz szczegółowo omówiła projekt uchwały. Poinformowała, że konsultowała się w powyższej sprawie 
z Radcą Prawnym. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla poszkodowanych w Lipinkach. 
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Sekretarz omówiła projekt uchwały. Przedstawiła wnioski rodzin poszkodowanych proszących o pomoc 
finansową, które stanowią załącznik nr 9. 
 

Zarząd zadecydował, aby przekazać kwotę w wysokości 1.500,00 zł oraz podjął uchwałę Rady Powiatu.  
Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.   
 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego powiatu nowomiejskiego za 2011 r. 
 

Skarbnik szczegółowo omówiła uchwałę Zarządu Powiatu wraz z załącznikami: Bilans jednostki budżetowej 
i samorządowego zakładu budżetowego, Rachunek zysków i start jednostki, Zestawienie zmian w funduszu 
jednostki.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

/Starosta opuściła posiedzenie Zarządu Powiatu/ 
 

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opinią RIO  
o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Nowomiejskiego za 2011 r. 
 

Skarbnik szczegółowo przedstawiła opinię RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu 
Nowomiejskiego za 2011 r. Poinformowała, że jest ona pozytywna, żadnych zastrzeżeń nie stwierdzono. 
Opinia RIO stanowi załącznik nr 10. 
 

Zarząd zapoznał się z opinią RIO. 
 

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
 

Skarbnik wyjaśniła, że projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej oraz w sprawie zmian w budżecie Powiatu Nowomiejskiego zostaną dokładnie omówione na 
wspólnych komisjach. Skarbnik omówiła poszczególne zmiany dotyczące zarówno powyższego projektu 
uchwały Rady Powiatu jak i kolejnego. 
Skarbnik odczytała pismo zaadresowane do Zarządu Dróg Powiatowych, które dotyczyło wcześniej 
zaplanowanych cięć w jednostkach budżetowych. Stanowi ono załącznik nr 11. 
Wicestarosta zapytał jaka będzie wysokość średniej kwoty wynagrodzenia w Zarządzie Dróg Powiatowych 
uwzględniając redukcję premii. Zasugerował, iż Zarząd Dróg Powiatowych powinien dojść do poziomu 
średniej wynagrodzeń Powiatowego Urzędu Pracy, do 2.800,00 zł na jeden etat.  
Zarząd zadecydował, aby na posiedzenie Zarządu zaprosić panią B. Bagińską- specjalistę w biurze Audytu  
i Kontroli.  
 

/Na posiedzenie Zarządu weszła pani B. Bagińska/  
 

Skarbnik wspólnie z panią B. Bagińską udzieliła odpowiedzi Wicestaroście. Średnie wynagrodzenie bez 
dyrektora i głównej księgowej oraz nagród jubileuszowych wynosi 3.187,78 zł na etat.  
Wicestarosta ponownie zasugerował, że przy tak trudnej sytuacji finansowej powiatu średnia wynagrodzenia 
w Zarządzie Dróg Powiatowych nie powinna przekraczać 2.800,00 zł.  
Skarbnik dodała, że w imieniu Zarządu zostało skierowane pismo do Dyrektora Zarządu Dróg powiatowych, 
które czeka na podpis Starosty, dotyczące cięć w premiach pracowniczych i pochodnych od pracodawcy 
(treść pisma w załączniku nr 11).  
Wicestarosta poinformował, że powyższą kwestię powinno się rozpatrywać w momencie, kiedy będzie 
obecna Starosta. 
Skarbnik dodała również, że Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych prosił, aby wszelkie postanowienia 
dotyczące wynagrodzeń o jakich zadecydują Członkowie Zarządu były dostarczane na piśmie. 
 

/Na posiedzenie Zarządu powróciła Starosta/  
 

Skarbnik omówiła pokrótce dyskutowany temat Staroście oraz przedstawiła pismo stanowiące załącznik nr 
11. Starosta zapytała kiedy została przesłana do Zarządu Dróg Powiatowych informacja o cięciach  
w budżecie? 
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Pani B. Bagińska odpowiedziała, iż informacja została wysłana w grudniu 2011 r.  
Zarząd Dróg Powiatowych otrzymał polecenie, aby „zamrozić podwyżki wynagrodzeń i fundusz nagród dla 
pracowników” (treść pisma stanowi załącznik nr 12). Z uwagi na to, Członkowie Zarządu pomimo 
świadomości, iż Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych otrzymał trudne zadnie, zadecydowali, aby średnia 
kwota wynagrodzenia nie była wyższa niż 2.800,00 zł. 
Starosta zadecydowała również, aby po cięciach w budżecie ZDP przyjrzeć się budżetom następnych 
jednostek budżetowych w celu skorygowania ewentualnych nadwyżek środków budżetowych.  
 

Zarząd przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Nowomiejskiego. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt Uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z kwartalną informacją  
o wydatkowaniu środków finansowych, wraz z opisem wydatków za I kwartał 2012 rok na działalność 
Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Zarząd zapoznał się z kwartalną informacją o wydatkowaniu środków finansowych, wraz z opisem 
wydatków za I kwartał 2012 rok na działalność Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowym Mieście 
Lubawskim. 
 

Ostatnim punktem porządku były sprawy różne.  
 

Pani K. Trzaskalska zasugerowała, żeby w przyszłości, jeżeli nastąpi sytuacja przeniesienia uczniów  
z Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim do szkoły w Kurzętniku, przenieść również 
etaty nauczycieli. Podobnie w przypadku, jeżeli będą przeniesione klasy Zespołu Szkół im. C. K. Norwida, 
należy także przenieść etaty nauczycieli z tej szkoły. 
 
 
 
Protokół sporządziła:        Przewodnicząca: 
 
Monika Mioskowska         Ewa Dembek 


